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1. Opening
Julien opent de halfjaarlijkse ALV om 18:40. Het USAC lied wordt zacht, maar met passie, ingezet,
in canon, om zo de andere vergaderingen in de zalen om ons heen niet te veel te storen.

Julien:Welkom op de halfjaarlijkse ALV. Welkom. Fijn dat jullie er zijn in best wel grote
getalen, fijn om te zien. Fijn ook dat mensen toch gedurfd hebben die eerste rij in te
nemen. Ik zie dat de achterste rij nog steeds erg verlegen en bang is met die lege rij
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ertussen. Vandaag gaan we het hebben over het eerste half jaar van bestuur 94 ‘On the
Rocks’.We komen allemaal aan het woord en gaan het hebben over begrotingen. De Deep
Water Solo commissie komt nog aan het woord voor de pauze. Vooralsnog de mededelingen.
Alles wordt opgenomen, alleen audio. Zorg dat je luid en duidelijk praat. Vanaf hier en in de zaal
zelf wordt het opgenomen. Gemachtigden moeten worden doorgegeven.
Zeb: Klopt het dat Lotte mij heeft gemachtigd?
Julien: Nee.
Ferd: Snel ff laten appen.
Julien: Er is helaas geen bier, dat kan een boete opleveren van de Universiteit Utrecht.
Noel: After bij Jarik.
Julien:Wat betreft de stemming, we hoeven alleen te stemmen over de financiën. Dat is
dan met een volstrekte meerderheid. Om 11 uur eindigt de vergadering. Zijn daar vragen
over?

2. Mededelingen
Er waren geen mededelingen.

3. Post in/uit
Julien: Geen post in, post uit.
Karim: Geen baby’s?
Yu-Lan: Jongens, een beetje beter je best doen.

4. Vaststellen agenda
Julien: De Deep Water Solo komt voor de pauze, omdat hun presentatie flink is.
Noel: Ik heb de notulen van de vorige ALV doorgenomen en het motieplan zou deze
vergadering ter sprake komen.
Julien: Dat mag, dan brengen we dat onder de WVTTK. Een stemming waar we het over
hadden gehad kan niet plaatsvinden, omdat er geen stukken zijn aangeleverd.
Noel: Ik vind dit wel weer een democratisch loopje nu, wat meteen de noodzaak van de
moties laat zien.
Nienke: En de huttentochtcommissie?
Richard: Gisteren hier een berichtje over gezien, dat is wel een beetje laat.
Jarik: Dit komt ter sprake tijdens de begroting, aangezien er geen stukken zijn ingediend.
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5. Goedkeuring notulen
Julien: Zijn er vragen of opmerkingen over de notulen tijdens de vorige notulen?
Karim: Zijn er ook glazen voor de cola/fanta?
Djoeke: Die liggen in de keuken.
Julien: Die pakken we zo.
Julien: Dan gaan we over tot stemmen voor het goedkeuren van de notulen van de beleids
ALV van 19 oktober 2012.

Ferd en Julien constateren dat er unaniem voor wordt gestemd.

Het lied wordt ingezet, significant sneller dan de eerste keer en ditmaal zonder canon.

6. Halfjaarverslagen
Noel:Waar zijn jullie bestuurskettingen?
Djoeke: Thuis.
Noel: In het verleden zijn hier bestuursleden voor naar huis gestuurd om het op te halen.
Karim: Ik wil graag vaststellen dat het de volgende vergadering goed gaat.
Noel:We hebben gezien hoe het bestuur omgaat met toezeggingen.

Julien: Verhogen van de contributie is gelukt en doorgevoerd en jullie zitten hier nog en zijn
hier dus mee akkoord gegaan. Het doorzetten van de Lente-instroom wat door bestuur 93
is gestart is ook doorgezet. Bjorn, fijn dat je er bent. Duurzaamheid zal Jarik het zo verder
nog over hebben, want het is hem gelukt.
Jarik: Bijna.
Julien: Ook de paklijst voor eerstejaars is ingekort.
Djoeke: De paklijst in het algemeen.
Julien: De plastic bekers van onszelf is nog niet gelukt. Komt zo bij de begroting nog verder
ter sprake. De gouden huppeldepup, wat een beloning voor actieve leden is, daar zijn we
nog druk mee bezig.
Nienke de Kuijer: Ik ben nieuwsgierig over de aanpassing van de paklijst, wat is er nu dan
duurzamer?
Djoeke: 1 á 2 slings is teruggebracht tot 1 sling. Ook de schroefkarabiners zijn er vanaf,
want de USAC neemt die al mee. Alleen de essentiële dingen staan er nu op. Voor de
introweekendjes willen we nog een uitbreiding met informatie voor eerstejaars, met
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bijvoorbeeld welke sling je moet kopen, zodat je niet na een jaar alweer een nieuwe wil
kopen.
Zeb: Ik had al eens het idee over een boekje met welke materialen er zijn, om zo
eerstejaars te informeren. Daar kunnen Yu-Lan en ik het eens over hebben.
Yu-Lan: Nice.

Beleid Julien

Mede vanwege persoonlijke omstandigheden is Julien de rest van het bestuur erg dankbaar
(Richard: en wederzijds Jul) en daar wordt (verrassend zuiver en synchroon in de opname) op
gezongen.

Julien: De kerstweek was heel leuk, welke een oude hobby, fotografie, weer omhoog heeft
gehaald. Contact met externen, UBoulder. We hebben de vloer met ze aangeveegd op de
UBoulder-USAC competitie. Het contact is nog steeds goed.

Het lied wordt weer iets zachter ingezet.

Julien: Op de wissel ALV kunnen we misschien meer vertellen over een ander contact wat
we hebben, ook wanneer de uitkomst negatief is. We hebben onderhandelingen met de
Klimmuur gehad, daar is Noel ook onderdeel van geweest. Met Roberto, de eigenaar van
de Klimmuur. Bij financiën komt dit ook ter sprake. De prijs van de klimmuur is per keer
klimmen met €0,50 omhoog gegaan. In mei/juni hebben we nieuwe onderhandelingen, dus
niet meer iedere 4 jaar zoals voorheen, wat meer wenselijk was.
Sociale veiligheid. VOG en gedragscode. Mijn dank aan Jordi en Lotte hiervoor, de
vertrouwenscontactpersonen. Hier wil ik het met Jordi en Lotte nog verder over hebben.
Ferd: Ik heb van Joris begrepen dat er een aantal keer vanuit de NSAC niet handig is
gehandeld met persoonlijke informatie. Hoe waarborgen we dat het nu goed gaat.
Julien: De enige persoonsinformatie die we moeten hebben zijn je naam, geboortedatum.
Ferd: Joris heeft wel eens een lijst gekregen van de NSAC met informatie van alle C1’ers,
ook informatie die hij niet nodig had.
Karim: Het gaat toch om de uitslag van de VOG.
Julien: Als bestuur krijg je de uitslag van de VOG niet eens te zien.
Karim:Wat is dan het punt?
Julien:Wij kunnen dan vragen aan jullie of je deze hebt.
Noel:Wat zijn gronden om niet een VOG te geven voor de USAC.
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Julien:We kunnen voertuig besturen, geld en omgaan met sport aanvinken. Als je iets hebt
gedaan, een strafblad bijvoorbeeld, wat te maken heeft met een van deze punten, dan zou
je bijvoorbeeld geen VOG kunnen krijgen.
Nienke de Kuijer: Iedereen kan achter het stuur zitten. Het gaat alleen om begeleiden bij
sporters, dus ik zou voertuig besturen niet aanvinken. Als je een keer een auto hebt gejat,
zou dat je niet per se een slecht kaderlid maken.
Zeb: De punten moeten relevant zijn.
Nienke Braas: Hebben jullie als bestuur een VOG?
Julien: Nog niet, maar gaan we doen, wij zijn testpersonen.
Karim: Dan krijg je als kaderlid dat ding opgestuurd. En dan laat je zien dat je hem hebt
gekregen.
Julien: Volgens stichting veilige sport en de NKBV-regio gaat het om laten zien. We mogen
geen kopie van de VOG opslaan. Alleen dat iemand het heeft mogen we vaststellen.
Noel: En mag je dan niet meer kaderen als je geen VOG wil laten zien?
Julien: Zo ver zijn we nog niet.
Anne:Wordt dit vergoed door de USAC?
Julien: Het wordt vergoed door NOC-NSF.
Ferd: Kun je dit niet beter doen vanuit de NKBV? Wat als ik bij een andere SAC wil kaderen?
Julien: Het beleid van de NKBV is dat iedere subgroep dat zelf moet doen. Ze delegeren
het.
Noel: Dus het wordt straks besloten na deze ALV, moeten we het er niet dan over hebben?
VOG zou voor mij niet veel toevoegen.
Julien: Op een gegeven moment wordt het verplicht gesteld, daar wil ik op voor zijn.
Zeb: Ik zou het zo minimaal mogelijk doen, zodra het dan eenmaal moet.
Karim: Voorwerk doen is oké. USAC heeft er een handje van om een beetje op de feiten
vooruit te lopen, wat niet per se slecht is, maar ik weet niet of het in dit geval nodig is.
Julien: Ook vanuit de regio (NKBV) was er de vraag het te doen.
Nienke Braas: Vanuit bestuur lijkt het me wel heel belangrijk.
Agnes: Aan wie laat het bestuur dan de VOG zien?
Nienke Braas: Voor bestuur zou je het bestuur de VOG van het kandidaatsbestuur
bekijken.
Noel: Ook als je een keer een auto hebt gestolen, kun je nog prima fiscus worden. Zou je
op basis hiervan dan toezeggen dat VOG aanvragen niet doorgaat zonder inspraak ALV?
Ferd: Leg dit eerst aan de vereniging voor, wat die ervan vinden. Ik vind het leuk om te
kaderen, maar er moeten niet te veel verplichtingen omheen zitten.
Karim: Je kan dit als criminalisering zien, mensen zijn gevoelig.
Heleen: Ook voor binnenkader zou een VOG helemaal niet interessant zijn.
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Julien: Bij een volgende ALV bespreken we dit. Wij als bestuur gaan het wel nog steeds
doen om te kijken hoe het proces loopt.
Patrick:Wie draagt de kosten?
Julien: NOC-NSF, verenigingsbreed.

Karim verplaatst een bank en stoelen worden gezocht.

Nienke de Kuijer: Is de gedragscode dan bij deze behandeld?
Julien:We moeten de evaluatie nog bespreken met de VCPs. Dat komt bij een andere ALV
langs. Is ook een HR wijziging voor nodig. MBO-studenten heb ik nog niet opgepakt. Staat
nog steeds als doel voor het eind van het jaar erop, maar dat zal pas iets zijn voor de
nieuwe instroom.
Nienke de Kuijer:Wat zijn blokkades voor MBO-studenten?
Julien: Vanuit ons niet, maar vanuit de universiteit wel. Bestuur 93 is hier mee begonnen,
met een pilot dat we MBO-studenten mogen aannemen zonder dat dit ten koste gaat van
subsidies. We hebben geen MBO aanmeldingen gekregen. Bij de lente-instroom hadden we
er een paar, maar door de gewogen loting zijn deze er niet doorheen gekomen.
Heleen: Hoeveel HBO-studenten hebben we?
Richard: Begin dit jaar 45, al misschien alleen Hogeschool Utrecht.
Heleen: Ik vond het soms lastig om weinig aansluiting te vinden bij de vereniging en bij
andere HBO’ers, omdat ze lastig te vinden zijn. MBO’ers kosten de USAC ook geld.
Jarik:Maar ze betalen contributie.
Heleen: En de Olympas? In mijn jaar waren er 140 aanmeldingen, hoe ga je die loting
doen? Vast aantal MBO’ers? Moet de vereniging weten. Er moet gestemd worden vanuit de
vereniging hierover, dat is mijn mening.
Julien: Hier zitten veel nuttige punten tussen die we mee gaan nemen.
Heleen: Ik wil hier beleid van zien.
Karim:We hebben het tijdens vorige ALVs al vaak gehad over MBO’ers en nooit negatieve
geluiden gehoord.
Heleen: Ik wil pro-actief beleid zien. Dat ze zich thuisvoelen en hoe jullie dat voor elkaar
gaan krijgen. Ze zijn jonger, dat vereist extra beleid. Hoeveel worden er toegelaten?
Noel: Ik heb als HBO’er nooit problemen ondervonden.
Tomas: Zou je zelf, vanwege de pilot, ondanks de gewogen loting niet MBO’ers in de
vereniging willen hebben?
Karim: Als je geen MBO’ers toelaat, doe je dan nog wel mee aan de pilot?
Patrick: Je zou een quotum kunnen stellen, zeg 3.
Ferd:Wil je mensen oneerlijk voordeel geven?
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Karim: Oneerlijk is een discussiepunt.
Noel: Transitie emancipatieperiode.
Nienke de Kuijer: Ik zie het als positief om de vereniging inclusiever te maken. Universitair
en HBO hebben andere rechten dan MBO-studenten. Daar kijkt de overheid al een beetje
naar, maar als vereniging moeten we daar ook naar kijken. Ik zou wel voor positieve
discriminatie zijn.
Karim: Ik sluit me bij Nienke aan. Ik vind het niet oneerlijk om mensen een streepje voor te
geven die zijn achtergesteld.
Ferd: Ik ben er ook niet op tegen, maar je moet er wel goed over nadenken.
Jordi: Het wordt een pilot genoemd. Er worden nu dingen geopperd over meerder jaren.
Dan is het toch geen pilot meer? Als we ervoor gaan, laten we dan gewoon nu 5 of 7
MBO’ers extra toelaten, zonder loting. In plaats van nu een paar en dan volgend jaar een
paar.
Nienke Braas: Je kan alleen testen of het succesvol is, als je het een jaar doet. Dus een jaar
doen, kijken hoe dat werkt en dan daarna kijken wat voor voorwaarden eraan zitten.
Vera: Ik denk ook dat het belangrijk is mensen toe te laten tijdens de pilot. Wanneer je ze
aanneemt vanwege inclusiviteit, is dat niet meteen een succes. Ze moeten dan nog een
positieve ervaring hebben, dus ze moeten eerst lid worden. Vraag daarna aan de MBO’ers
wat zij ervaren en nodig hebben.
Bjorn: Als jullie eenmaal een plan hebben, kunnen we daar dan over stemmen?
Julien: Klinkt logisch.

Beleid Saar
Saar: Ik heb een aantal lezingen georganiseerd en één daarvan heeft al plaatsgevonden:
Arjen in Groenland; en de volgende is van paraklimmer Eva Mol in Zuidhaven, schrijf je
vooral nog in. Zij is zelf lid geweest van de USAC en was enthousiast om daarover te
vertellen. Ik ben ook in contact met Jeffrey van de expeditieacademie om te vertellen over
wat ze daar gedaan hebben. Dat komt er dus hopelijk nog aan. Dan een negatiever punt.
De borrels. Dat past gewoon niet zo bij mij, dus ik ben er zelf niet zo veel geweest. Er
komen een aantal themaborrels aan, de merch borrel, de escalatieborrel en de Nienke gaat
koken borrel. Die laatste is denk ik de leukste.
Richard: Nienke, gaat die nog door?
Nienke de Kuijer: Ja, daar moeten we het nog over hebben, want er is dus blijkbaar ook
een theorieavond. Maar hij komt er, voor de zomer. Er komt een borrel, waarbij ik en een
aantal anderen een maaltijd gaan koken, waarbij al het eten uit de prullenbak komt. Maar
geen zorgen, het wordt echt heel lekker.
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Saar: Er zijn eeen aantal commissies bijgekomen. Volgend jaar is een lustrumjaar, dus daar
zoek ik nog mensen voor. Er is ook een almanak-commissie, waar Diede nu al enthousiast
over is. En we hebben gisteren te horen gekregen dat we het NSKB mogen organiseren. Het
festival is een beetje een pijnlijk punt, maar dat zal beter worden. Ik heb aan het begin van
het jaar alle SACs gemaild of zij daar geld in zouden willen stoppen, zodat we het nog een
keer kunnen organiseren. Ik ben ook op zoek gegaan naar nieuwe leden, wat spaak liep.
Daar helpt Patrick nu bij.
Patrick: De NSAC wil het overnemen, we hebben 5 of 6 leden, waarvan 3 USACers.
Saar: Ik hoop heel erg dat het nog een keer georganiseerd wordt.
Zeb:Misschien tijdens het Lustrum!
Patrick: Niet voor de zomer.
Saar: Yu-Lan heeft geholpen met de verzekeringen omtrent de Deep Water Solo, dus dat is
fijn. Met o.a. contact met Robin Baks van de NKBV. Verder ben ik bezig geweest met de
Alpencamping, wat stressvol was, maar daar horen jullie later meer over.
Noel: Hoeveel geld is er voor het lustrumjaar?
Jarik: 2400 voor het aankomend Lustrumjaar, maar alles wat er over blijft, is voor het 100
jarig bestaan.
Richard:Maar er blijft niks over.
Tomas: Het lentefeest (festival) was heel goed, dus het zou leuk zijn als dat er nog eens
komt!
Yu-Lan: Ga in de commissie dan!

Beleid Richard
Richard: Ik heb lekker nieuwsbrieven geschreven. 10.5 stuks inmiddels en ik heb gehoord
dat de 1 april nieuwsbrief goed werd ontvangen. Ik vond het verrassend leuk, ook al vond ik
het aan het begin erg leuk. Verder is de website nog steeds teringlelijk. Ik heb nog niet aan
de voorkant gewerkt, maar de achterkant wel. De ledenadministratie is verder
geautomatiseerd, zoals maillijsten.
Zeb: Zet de inlog op de mobiele versie alsjeblieft bovenaan. Of onderaan. Maar niet in het
midden van een lange scrollsessie zoals nu.
Richard: Komt eraan, voor de wissel (ja, ja). Verder dus het automatiseren van de
ledenadministratie, dat werkt erg fijn. Ook met het aannemen van nieuwe leden is het
proces per lid nu een stuk makkelijker, dus dat is ook fijn voor volgende besturen. Verder
heb ik Google Workspaces aangevraagd. Dit is een alternatief voor mail op Mailman wat we
nu gebruiken. Het is gratis, net als mailman, maar nu zal de TSAC niet meer mee kunnen
kijken met onze mail. Deze dienst betekent ook gratis meer opslag voor iedere commissie
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en alles onder een dak en als bestuur is het fijn om alle commissies mooi bij elkaar te
hebben staan. En je kan mailtjes sturen vanuit commissiemailaddressen straks, in plaats
van vanuit je persoonlijke mail. En ik ben veel naar diesen geweest, vooral met Yu-Lan en
Jarik en dat was heel erg leuk. Dat had ik niet verwacht van te voren, maar het is vrij leuk
om bij andere SACs langs te gaan.
Jordi:Wat vond je de leukste dies tot nu toe?
Richard: Als we de USAC dies niet meetellen, dan denk ik de NSAC dies.
Patrick: Awh.
Karim: Omdat Noel draaide ook.
Noel: Awh. Hoe is het contact met de NKBV?
Richard: Uhm. Ik heb geen contact gehad met de NKBV.
Julien:Weinig.
Jarik:We zijn naar de VVA geweest.
Julien: Veel contact over verzekeringen.
Noel: Loopt de vraag over jeugdverzekeringen nog?
Jarik: Dat is erdoor gestemd en het is nu dus goedkoper.
Julien: Je had me ook bang gemaakt voor boze witte mannen.
Noel: Die hebben we de vorige vergaderingen afgeschrikt.
Jarik:Wat oude witte mannen vroegen wel: “Moeten we niet wat doen met dat
boooolderen?”
Julien: De NKBV is wel een onderzoek gestart hoe boulderhallen te betrekken bij de NKBV.

Beleid Jarik

Jarik: Ik houd het kort. We zouden een Triodos rekening aanvragen. Dat is gelukt.

Er heerst extase en het lied wordt hard ingezet, om meteen weer zachter te gaan nadat mensen
realiseren dat dat moest.

Jarik: Ik heb nu ook het incassocontract aangevraagd. Daar heb ik nog geen reactie op.
Zeb: De pinpas machine van Triodos moet worden verbeterd. Er staat nu “Alpe”.
Jarik: Dat heb ik aangepast, we heten nu USAC. Dan Olympos subsidies. Olympos werkt
niet zo goed dit jaar, dus het duurt allemaal lang, maar dat komt wel. We hebben wel veel
Olympassen, 123 stuks! Wooo. We gaan het hok van het stuntteam opzeggen en precies
hetzelfde hok weer huren en dan betalen we minder, dus dat gaan we doen.
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Gelach

Jarik: Verder was ik bij het KMU-USAC contract-bespreking, maar daar hebben we het al
over gehad.
Thomas: Hoe werkt het contract nu?
Jarik: Het contract is niet meer voor 4 jaar. We onderhandelen in mei/juni weer. Er wordt in
september met maximaal de inflatie verhoogd.
Thomas: In mijn tijd deden we nog contracten voor 4 jaar.
Julien: Dat is meteen afgeschoten door Roberto.
Thomas: Je hebt nu geen zekerheid, dus ik zou toch even ernaar kijken. Spreek op zijn
minst voor 4 jaar af dat je ieder jaar dan verhoogt met de inflatie, dan heb je op zijn minst
een afspraak voor 4 jaar.
Julien:We hebben ook een afspraak voor 4 jaar.
Heleen: Je zegt net dat je dat niet hebt.
Julien: Ik bedoelde dat er iedere mei/juni wordt gekeken hoeveel erbij komt door de
inflatie, meer niet. Dus wel een contract van 4 jaar.
Karim: En ook bij deflatie hoop ik.
Julien:We denken ook aan een extra moment om te klimmen, bijvoorbeeld bij de
instroom.
Heleen: Tik hard op vingers dat er andere mensen zijn tijdens USAC tijden! Er was laatst
een hele groep!
Julien: Yes.
Heleen: Boete?!
Jarik:We zijn er één keer niet en dan dit…
Julien: Ik heb alleen toestemming gegeven aan ZeeSACer David en Meike, de vriendin van
Mael. Ik hoop niet dat het een wraakactie is omdat ik ontslag heb genomen.
Bjorn: De intropassen van de Klimmuur gingen bij mij niet goed. Bij iemand anders niet.
Julien: Gaan we naar kijken.
Noel:We krijgen veel geld van Olympos, of eigenlijk van Mesa Cosa, hoe gaat het met hun?
Julien: Ze bestaan nog. Begin van het jaar bericht gekregen dat de Sportraad op instorten
staat. Werking is aangepast. Ze werken nu met werkgroepen. Wij zitten in de werkgroep
“opvolging”. Gisteren was ik bij de Sportraad borrel en er zijn al minstens vier
geïnteresseerden voor het bestuur daar. Misschien iemand vanuit de vereniging die in zo’n
werkgroep moet komen volgend jaar. Het duurt allemaal langer, maar we krijgen wel
subsidie. Het is nog onduidelijk hoe ervoor gezorgd gaat worden dat die werkgroepen
gevuld blijven.
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Karim: Het is misschien wel een idee om te zeggen dat verenigingen verplicht
bestuursleden moeten aanleveren aan de Sportraad.
Patrick: Gaat een van jullie bestuur doen bij de Sportraad.
Richard: Ik was bij de sportraad ALV en er was een enquete gehouden onder alle SSVs over
de toekomst van de Sportraad en het werd wel duidelijk dat verenigingen niet wilden dat zij
verplicht leden moeten aanleveren voor in de werkgroepen. Tegelijkertijd vonden ze wel
dat ze moesten blijven bestaan.
Karim:We zouden een fondsje hiervoor kunnen doen, wat geld vanuit de vereniging. Wat
vinden jullie hiervan?
Richard:We hebben het er nog niet over gehad, maar persoonlijk vind ik het geen slecht
idee om iemand aan te leveren. Je zou het ook onder een bestuurstaak kunnen plaatsen.
Julien:Waar de Sportraad voor wil vechten is dat het een voltijdsfunctie worden, maar dat
is nu niet zo.
Heleen: Jullie hebben het al over Lente-instroom gehad. Hebben jullie daar beleid voor
gemaakt? Waarom is het als succes ervaren? Wat vond kader ervan? Kader staat al best
onder druk. Ik heb me voor 5 weekendjes opgegeven en ben er maar voor 1 ingeloot. De
hal wordt drukker.
Noel: Ik heb als kader gedraaid voor lenteleden en het zijn leuke mensen.
Karim: Helft van de OC vindt het leuk, de anderen vinden het te stressvol.
Zeb: Het gevolg voor de drukte van de reguliere weekenden is wel erg groot.
Nienke de Kuijer:Misschien kun je meer mensen in september toelaten?
Karim: Dat lost niets op, het gaat om het aantal mensen in totaal.
Bjorn:Misschien kun je een deel van de mensen aannemen met al een IT-bewijs.
Yu-Lan: Dat doen we al.
Heleen: Het is moeilijk, maar het is wel heel erg belangrijk.

Beleid Djoeke
Djoeke: De weekendjes, die zijn net al aan bod gekomen. Tot nu toe hebben we 372
klimmandagen gehad. Dat is wat minder dan vorig jaar, maar daar kom ik nog op terug. In
maart had ik moeite met het vinden van kader. Meerder mensen gaven aan dat ze dit
voorjaar niet kunnen kaderen. Iedereen had een valide reden om dit te doen, maar het zijn
er wel echt veel nu, dus ik ben contact gaan opnemen met de regio. Kees van de NKBV, die
is heel lief.
Nienke de Kuijer: Kees is echt de liefste man die jullie ooit gaan ontmoeten.
Djoeke: Er komt dus meer samenwerking met de regio. Zij vinden het ook leuk om wat
meer menging te hebben, ook op lange termijn voor doorstroom naar hunzelf. Wij hadden
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een weekendje gepland waar wij geen kader voor hadden, maar wel veel deelnemers en zij
hadden wel kader, maar geen deelnemers. Helaas niet doorgegaan door regen.

Hoogtepunt voor mij was de Kerstweek, heerlijk kunnen genieten van de bergen.

De rest van mijn planning is lettelrijk in het water gevallen door een ontzettend nat
voorjaar. In maart is maar 1 van de 4 weekendjes doorgegaan. Begin april is er ook een
weekend gecanceld. Afgelopen weekend konden mensen gelukkig weer weg. Ik hoop dat
het vanaf nu beter gaat.

Dan de weekendprijs. De weekendprijs voor reguliere leden is verhoogd met €2,50, wat
noodzakelijk was vanwege de inflatie gezien de USAC niet heel veel meer inkomsten krijgt.
Voor kader wilde ik de prijs gelijk houden, maar kader gaf aan toch wel mee te willen
betalen. Er is een grote groep die dit vindt, maar er zijn ook jongere kaderleden die zeggen
dat ze het liever niet verhoogd zien, vanwege een kleine beurs. Daarom heb ik besloten de
kaderprijs hetzelfde te houden. Als je wil dat er meer geïncasseerd wordt, dan mag dat
altijd. De kader-io prijzen staan nu ook vast in de weekendregels.

Meer dan verwacht contact gehad met GoRoadTrip. Een halve week van te voren stuurden
zij mij een mail dat ze gingen verhuizen naar Nieuwegein. Dit is ietsje verder reizen.
Nils: Ik was gewoon om 1 uur thuis hoor.
Thomas: Krijgen we dan een liter diesel extra?
Richard: Je kan nog steeds in Utrecht tanken en dan daarheen reizen.
Patrick: Heb je nagedacht over andere opties?
Djoeke: Kort, maar we hebben nog steeds een erg goede deal.
Thomas: Ga niet nadenken over een eigen busje.
Richard: Awh. Wanneer komt die nou?
Patrick: Op de lange termijn misschien toch gaan kijken naar iets in Utrecht.
Nienke: Kom in cult Lunetten wonen, vanaf daar is het niet zo ver.
Djoeke: Het grootste deel van de USAC woont in Lunetten, dus het valt wel mee.
Julien: De NKBV heeft een deal met AVIS, we zouden contact met ze op kunnen nemen.
Heleen: Ik hoorde iets over het veranderen van de annuleringsvoorwaarden?
Djoeke: GoRoadTrip heeft mij gemaild dat de annuleringsvoorwaarden zijn gewijzigd. Tot
op heden mochten busjes tot donderdagmiddag 12 uur worden geannuleerd, anders helft
huurprijs. Zij vonden dit niet meer werkbaar, dus dit is verplaatst naar dinsdagavond 17
uur. Ik moet dus verder vooruit kijken en eerder een call maken of een weekendje door kan
gaan.
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Heleen: Dan is het misschien wel nuttig om toch ergens anders te kijken.
Richard: Of de eigen bus…
Julien: HOU OP!
Djoeke: Na die verhuizing dacht ik wel godverdomme.
Nils: Dat kwam dus door vier gecancelde busjes.
Djoeke: Het kwam ook voort uit vorig jaar.
Heleen: Jij hebt in ieder geval niks fout gedaan, Djoeke!
Noel: GoRoadTrip zijn geen hoge partij, ze begonnen met een paar studenten. Valt wel mee
te praten.
Djoeke: Ik ben in gesprek geweest. Ze wilden maandag eerst, ik heb er dinsdag van kunnen
maken. Te vaak zijn busjes geannuleerd. Ik kan er niks aan doen dat het regende. Wij huren
de busjes voor veel minder geld dan particulieren. Het is moeilijker om dan last-minute
voor hun nog een busje te verhuren.
Heleen: Compromis kan zijn: busje voor een dag, met alle leden van het weekend kan je
dan ergens in Nederland iets gaan doen?
Djoeke: Dat is wel erg duur dan.
Thomas: Kun je niet zeggen dat we maximaal drie busjes cancelen?
Djoeke:Wij zijn gegroeid als vereniging en zij als bedrijf. Dit voorjaar heb ik al 8 busjes moeten
cancelen, dan gaat het hard.
Thomas: Vroeger gingen we ook gewoon klimmen als het regende!
Jordi: Misschien kunnen we een commissie oprichten die het leuk vinden om oude busjes op te
knappen.
Julien: Jij wil het uitbreiden vanaf fietsen en tandems naar busjes.
Karim: Je zaagt auto’s doormidden en krijgt een bus.
Jordi: Er zijn best wel wat handige USACers, dus dat lijkt me best leuk.
Yu-Lan, Richard:Wij willen er wel in.
Jarik: De buscie.
Zeb: In veel gebiedjes mag je nu ook niet meer klimmen als het regent.
Thomas: Echt? Oh my god.
Zeb: Vanwege de polijstende werking
Thomas: Tja. Als we naar de regio moeten kijken om Kees Schippers voor ons te laten
kaderen, moeten we wel ff kijken wat er nu mis gaat, want voorheen ging het juist andersom.
Heleen: Misschien dan geen Lente-instroom?
Jeroen: Misschien ook even kijken naar je EHBBO-cursus.
Thomas: Ik ben al gedegradeerd.
Patrick: Kijk nog eens naar kader-io prijzen. Op een introweekend ben je veel bezig met
touwen uithangen, het is geen cursus. Het is nu best duur om je portfolio af te maken. Dat
motiveert niet om kader te worden.
Nienke de Kuijer: Je betaalt dus de helft van je EHBBO nog.
Ferd: Nee, je krijgt de helft van de regio en de helft van de USAC.
Jarik: In ieder geval voor SKI, voor SKB betaal je wel de helft.
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Ferd: Is het kaderbestand gegroeid?
Julien: 9 in het afgelopen jaar?
Ferd: Maar gaan die ook mee? Je moet erin investeren dat mensen mee gaan.
Patrick: Vanuit de OC weet ik dat mensen op een bepaalde manier niet genoeg
bijscholingspunten hebben gekregen. Nieuw kader, gaat mee, maar niet heel veel. Karim doet
de meeste weekenden.
Djoeke: Mael en Jonna gaan wel vaker mee hoor. Oud kader verdwijnt een beetje. Lise en Joris
kaderen normaal heel veel ,maar hebben nu geen tijd. Als actieve leden een jaar lang niks
doen, gaat het hard. Rijtje MP kader is alleen nog maar een rijtje burgerlijke mensen. De
jongste is Lukas Schenk, de enigste die de status SKI-MP heeft. De rest heeft oude stempel
nog…
Ferd: Dat zegt ook wel iets over de doorstroming van kader. De nieuwe regeling is al 5 jaar
oude, als niet langer.
Noel:Wanneer is jouw PVB Ferd?
Ferd: Uhmmmmm
Julien:We gaan hier intern achteraan.
Heleen: Hoe kan kader niet op de slide staan? Jullie zijn met fantastische dingen bezig, maar
kader is zo’n integraal onderdeel. Wat is er nou belangrijker, kader of MBO’ers?

Gelach

Heleen: Zonder kader valt de hele USAC uit elkaar. Waarom is het geen punt?
Julien: Je bouwt voort op mensen die willen kaderen, maar het is zeker waard om er naar te
kijken.
Djoeke:We hebben kaderklasje overgenomen van het bestuur van vorig jaar, dat was toen een
erg groot punt. Qua kaderopleidingen is er nu een goede start gemaakt, die kunnen we
doorzetten.
Heleen: Ik hoor soms geluiden dat kader niet goed ondersteund wordt en dat daar nog wel
stappen in gezet kunnen worden.
Casper: Ik hoor soms ook geluiden dat er maar weinig weekendjes per persoon zijn. Als je
maar op 1 weekendje mee kan, hoe kun je dan kader-io ervaring op doen?

Beleid Matcom

Yu-Lan:We hebben een mooie set nieuwe ijsbijlen en ik mag nog een set aanschaffen want
Quinten is een set kwijtgeraakt. Verder een mooie theepot!
Zeb: Betaalt Quinten dat ook?
Yu-Lan: Ja. En ik heb een grote groene Cam aangeschaft.
Richard: Die is echt heel nice.
Yu-Lan: De grootste uitgaven moeten nog gebeuren. Zoals touwen, en herslingen setjes.
Karim: Kan je de grote cam dicht aan je gordel hangen?
Yu-Lan: Ja! Zonder takje!
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Dan duurzaamheid. Ik wilde wat dingen vervangen. Tricams herslingen is evenduur als nieuwe
tricams. Camalots moeten herslingd worden, maar Black Diamond service blijft nog uit. Ze
zeggen dat er een herslingservice aankomt in Europa, maar dat blijft nog uit.
Ferd: Zorg wel nog steeds voor de veiligheid. Als een set oud begint te worden, moet je ze wel
gewoon opsturen.
Zeb: Misschien kan je zelf herslingen met een simpele sling van 8kN?
Yu-Lan: Dat is misschien iets om naar te kijken. Stijgijzerpunten wil ik ook vervangen, maar die
zijn niet leverbaar.

Kennis van materiaal moet omhoog. Eerstejaars vragen dingen over welke karabiner of
zekerappraat goed is. Dus ik wil meer informatie meesturen per mail aan eerstejaars. En ik ga
karabineres en slings aanschaffen.
Zeb: Een idee kan zijn om een verplicht agendapunt voor mentorouders te laten zijn om het te
hebben over materiaal.
Ferd: Dan ga je ervanuit dat de mentorouders het wel weten.
Zeb: Daarom verplicht, dat de mentorouders eerst zelf het boekje doornemen bijvoorbeeld.
Yu-Lan: Ik heb rope-end aangeschaft, maar nog niet aangebracht. Ik heb ook snijplanken en
aanstekers aangeschaft en bestickerd.
Thomas:Wat is rope-end? Zijn dat die dingetjes die altijd blijven hangen als je gaat abseilen?
Kijk in je archieven naar Jop’s fantastische touwmanagement systeem.
Yu-Lan: Alleen een matcom kent dat, verder niemand.
Karim: Misschien is het geen vervanging, maar een aanvulling. Het leest wel echt sneller dan
het midden van het touw zoeken en binair te gaan lezen.
Ferd: Voor leden is het toch niet belangrijk om te weten welk touw het is?
Yu-Lan: Zelfs voor kader was het niet duidelijk of het een dubbel- of enkeltouw is.
Thomas:WIE WAS DAT?!
Zeb:We namen een keer dubbeltouw mee naar een intro waar je geen dubbeltouw nodig hebt,
dus ook zonder touwzak. Schaf touwzakken voor dubbeltouwen aan, zodat ze minder snel
slijten. Misschien een kleursysteem met gekleurde touwzakken voor soorten touwen?
Karim: Ik zou sowieso geen dubbeltouw mee laten nemen op een normaal weekend.
Eva:Wat is een dubbeltouw?
Zeb: Vertel ik bij de borrel!
Karim:Wat is er met het touw gebeurd die door een C2’er is gesloopt?
Yu-Lan: Daar heb ik nog contact over met Lauke.

Dan de bieb. Het actieve deel van de bieb staat op mijn kamer. Ferd zou nog helpen voor de
Alpentopo’s.
Ferd: Nog geen moment gevonden.
Yu-Lan: Ik zit op de helft van mijn begroting.
Heleen: Richard, je nieuwsbrieven zijn prachtig en de eerste keer dat mijn naam erin stond was
ik compleet in de war. Het viel me op dat er een tijdje elke dag een mailtje was van de USAC.
Kan het weer gebundeld worden?
Richard:We hadden zelf ook door dat dit een probleem was. Het is soms lastig met een
aangekondigde activiteit in de nabije toekomst nét na het uitkomen van een nieuwsbrief. We
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gaan dit beter spreiden. Misschien toch wekelijks een activiteitenmail. Ik ga niet elke week een
nieuwsbrief schrijven, maar dus misschien iets ertussenin.
Yu-Lan: Het is lastig om te weten wanneer commissies iets gaan sturen.
Julien:We zouden een vast moment kunnen doen.
Yu-Lan: Dat werkt gewoon niet.
Richard: Het zou kunnen, maar ik heb ook heel vaak dat ik tegen een commissie zeg: dan en
dan moet het er zijn, en ook dan is het er nooit. Je kan dan concluderen dat het dan niet wordt
meegenomen, maar ik wil ook gewoon dat mensen weten wat er aankomt, dus ik wil dit dan
toch nog delen met de vereniging.

7. De DWS-commissie

Karim en Janine: Hoi
Karim: De vorige ALV, of nouja, we zijn er al een tijdje mee bezig hebben we het er al eerder
over gehad. De DWS gaat door! Er waren zorgen en terechte vragen. Hoe hebben we dit plan
uitgedacht? Daar gaan we jullie wat over vertellen.
Nienke Braas: Gaan we dit instemmen?
Karim: Nee
Julien: Dit is al een paar keer bij de ALVs voorbijgekomen, maar er waren onduidelijkheden
over de veiligheid. Dus dat gaan ze nu laten zien om jullie gerust te stellen.
Karim:Wanneer en hoe. We gaan niet met het vliegtuig, we gaan wel naar Mallorca. We
nemen de boot vanaf Barcelona. We gaan kamperen, dat is goedkoper. We hebben gekeken
naar villa’s, maar dat zou €200 pp duurder worden. Uiteindelijk blijven we skere studenten.
Janine: Aanschouw de reis.

Hype plaatje

Karim: Dat doe je dan hiervoor.
Janine: Nu al 16 inschrijvingen exclusief commissie, dus we moeten loten. Commissie is 4 of 5
mensen, dat is nog onduidelijk. We hebben drie mensen met EHBBO en reddingszwemmen.
Jochem gaat reddingszwemmen. Olivier heeft EHBO.
Zeb: Is die drie en drie al inclusief rijkrekenen?
Janine: Ja.
Thomas: Maar iedereen kan wel zwemmen toch?
Janine: Ja.
Karim: Begroting wordt 353 euro per persoon, wat volgt uit de kosten.
Djoeke: 8 euro per persoon per dag haal je niet op een klimweekendje voor eten, daar is het 9
á 10.
Karim. Okay, dat nemen we mee. In totaal is het 7000 en we hopen nog op een subsidie van de
sportraad. Van de USAC krijgen we €1000.
Aart: Moeten we geen boot hebben?
Janine:We nemen opblaasbootjes mee.
Karim: Van de Action.
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Heleen: UFonds subsidie klinkt hier perfect voor, want het is echt een heel goed idee.
Jarik: Als iets is afgewezen door UFonds, krijg je niet een nieuwe. We hebben maar vijf
aanvragen per jaar.
Heleen: Zet je bets dan op iets met veel zekerheid.
Nienke de Kuijer: Voor nieuwe dingen kan je subsidies gewoon aanvragen, buiten de vijf
aanvragen per jaar. Dus kijker nog naar.
Karim: Ga ik zeker doen. Kijk dan, fucking vet. Dan voor de veiligheid. We hebben een
document van 3.5 pagina’s opgesteld met lessen die we hebben getrokken uit gesprekken en
video’s. Vragen kun je sturen naar dws@usac.alpenclub.nl. Er komt een instructieavond. We
willen het hier ook hebben over de risico’s.
Heleen:Wat goed dat jullie een document hebben opgesteld. Hebben jullie anderen dit laten
lezen?
Yu-Lan: Ik heb gedeepwatersolo’d en heb het gelezen en het leek goed.
Janine: Main risico’s die anders zijn dan bij normaal boulderen. Slechte val op het water en op
rotsen vallen die je niet hebt gezien. Wij minimaliseren deze risico’s door goed in de topo’s te
kijken en we nemen snorkels mee, zodat we eerst het gebied kunnen verkennen, wat het risico
minimaliseert. We beginnen met lage routes en houden een valtraining. Er zijn altijd mensen in
opblaasbootjes bij de routes. Er was nog gedoe bij de ALV over een gids erbij halen. Gidsen die
er zijn, zijn erg duur en er zijn geen gecertificeerde gidsen.
Thomas: En locals? Die kan je ook vragen. Die zijn misschien wat minder duur.
Janine: Ja, zouden we kunnen doen.
Yu-Lan: De topo is erg extensief, die heb ik ook gebruikt. Hoe je kan afklimmen en hoe de
situatie eruit ziet rondom het water. Je mist niet per se iets. Ook informatie over exits.
Nils:Wat is een exit?
Karim: Met de klotsende zee is het niet altijd makkelijk om de zee weer uit te komen. Dus er
zijn plekken in de rots waar je statisch touw kan aanbrengen, of plekken waar je makkelijk de
rots op kan komen. De instructieavond is vergelijkbaar met de avond voor C1. Er is wat theorie,
je vertelt over je eigen doelen en we nemen dat document door. En dan de
bestuursaansprakelijkheid.
Yu-Lan: Algemene bestuursaansprakelijkheidsverzekering (ABV) dekt personen en goederen.
We hebben zo’n verzekering afgesloten bij de NSAC, wat weer onder de NKBV valt. Mocht
iemand heel slecht op het water vallen en zijn rug breken, dan komen daar heel veel kosten bij
kijken. Mochten wij aansprakelijk worden bevonden, dan kan het ons heel veel geld gaan
kosten. Ik heb uitgezocht of DWS als activiteit onder onze verzekering valt. Ik heb contact
gehad met Robin Baks, wie het heeft uitgezocht bij de verzekering. Als de NKBV het
organiseert, zou het mogen, maar of dat dan ook voor de USAC geldt, is onduidelijk.
Nienke Braas: Valt het als lid onder je ongevallenverzekering?
Karim: Stel de verzekering zegt, het komt door nalatenheid van de commissie, dan kan de
zieketekostenverzekering van het slachtoffer naar de USAC komen om te zeggen dat zij het
moeten betalen.
Zeb: Ik heb mensen zien Deep Water Solo’en met reddingsvesten.
Patrick: Als je dan valt op het water, sta je in een keer stil doordat je niet onder water kan,
wordt een hardere klap.
Heleen: Heb je gekeken naar de algemene aansprakelijkheidsverzekering?
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Djoeke:Waar het net om ging was de bedrijfsaansprakelijkheidsverzekering. We kunnen nog
een stap verder gaan en een bestuursaansprakelijkheidsverzekering afsluiten. Dan zijn we
verzekerd bij verwijten van wanbestuur. Die verzekering is erg duur.
Thomas: Je kan ook een disclaimer laten tekenen.
Patrick/Djoeke: Dat heeft geen wettelijke grond.
Thomas: In dit geval wel. Wat je organiseert is de reis, je bent niet samen aan het klimmen. Als
er iemand valt, er zijn geen instructeurs mee. Er is geen hierarchie. De kans dat je dan
aansprakelijk wordt bevonden is klein. Dus ik zou het iedereen alsnog wel voorleggen. Het zou
leuk zijn als het door kon gaan.
Karim: Teken dit, dat je dat in acht neemt.
Thomas: Mocht je er niet uitkomen, dan kunnen we kijken bij Ewout van de NKBV, jurist.
Julien: Het enige wat het nog in de weg kan zitten is die verzekering.
Julien: Ik was in het begin zeer sceptisch. Vooral dat ik en één van mijn bestuursgenoten
aansprakelijk gehouden konden worden. Mijn zegen heeft het nu.

Het lied wordt enigszins eentonig ingezet.

8. Mammut deal

Julien:We willen voor de pauze eerst nog even iets moois laten zien. Yu-Lan heeft de stoute
schoenen aangetrokken en die heeft iets weten te fixen.

Tromgeroffel

Scherm gaat aan, maar er is geen reveal.

Meer tromgeroffel

Nils: Bergen in Nederland? (zie presentatie)

Yu-Lan: Ik heb een deal geregeld bij Mammut, dus we kunnen het hele zomerassortiment
tegen inkoopprijs aan onze leden aanbieden. Dit is verenigingsbreed. Dit is een blijvende deal,
dus mijn nakomers kunnen dit ook overnemen.
Julien: Voor welke collecties geldt het?
Yu-Lan: Alles!
Julien: Dus KB kan ook goedkopere vesten halen.

Lied wordt ingezet, af en toe klinkt er een “ALPEN” out of sync door heen.

Julien: Bij deze is de vergadering geschorst tot 21:35.
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9. Pauze
10. Afrekening HSHG

Julien: Bij deze heropen ik de vergadering!

Het lied wordt een beetje stilletjes ingezet.

Noel: Zijn ze hiernaast klaar?
Julien: Ja.
Noel: Kunnen we dan niet uit volle borst?
Julien: Ze zijn aan het borrelen, dus we kunnen zometeen …
Noel: Opnieuw!
Julien: Nee, nee!
Noel: OOOOP

Het lied wordt voor het eerst deze avond met volle borst ingezet, ik kreeg er kippenvel van
tijdens het typen van deze notulen :). Er is achteraf een welverdiende ontlading te horen bij alle
aanwezigen.

Julien: Tijd voor de HSHG en diens begroting. Vanwege duurzaamheid hebben we het niet
uitgeprint. Kijk in de mail of op de website en vergeet dan niet dat je heel ver omlaag moet
scrollen om in te loggen.
Richard: Je mag ook dichterbij gaan zitten, onder het scherm.
Julien: Of zoek een begrotingsbuddy.
Djoeke: Ja, mijn afrekening tot nu toe.
Nienke Braas:Wat betekent suppletoir?
Djoeke: Voorlopige afrekening. Dus ik heb alles tot de rode lijn in de begroting meegenomen.
De eerste paar weekendjes en de kerstweek waren zoals verwacht. Hier begint dan de regen.
Een aantal weekenden zijn gecanceld. Voor weekend 7 is nog niet alles gedeclareerd, dus die
staat nog lager. Deze is €192 geworden. Het trad weekend is een stuk goedkoper uitgevallen
dan begroot. Er waren meer deelnemers dan ik had begroot. Deelnemers betalen omdat het
een cursusweekend is, dus er waren meer inkomsten. Daarnaast was er veel kader-io, wie nog
de helft betaalt.
Heleen: Hebben jullie de agenda aangepast? Wanneer komt de bekendmaking USAC gadget,
die zou hiervoor moeten komen.
Julien: Na de afrekening.

Saar niest

Gezondheid
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Djoeke: Nummer 8, 2e tradweekend is geannuleerd. Het backup weekend ook door de regen. 9
is ook gecanceled vanwege de regen. 10 en 11 zijn geweest, dat was mooi!
Zeb:Waarom is er geen geld begroot voor Clean Climber?
Djoeke: De gedachte was om subsidies aan te vragen voor dit weekend. Bij de NKBV en de
Sportraad. Jarik is daar mee begonnen.
Jarik: De NKBV heeft nog niet geantwoord.
Zeb: Dan kun je er toch €0 neerzetten in plaats van afwezig.
Djoeke: Ja… dit is een nul.
Zeb: O, da’s kut!
Djoeke: Dan de rest van het jaar wat nog gaat komen. Ik heb verder niks hoeven aanpassen. Ik
kan nog niks zinnigs zeggen over de inschatting van de benzineprijs, omdat er nog maar weinig
weekendjes zijn geweest. Naar mijn idee kan het alleen maar positief afvallen, omdat ik aan het
begin van het jaar door de hoge benzinekosten pessimistisch heb begroot. De afgelaste
weekenden stond op €-1000, wat 4 weekendjes zijn, maar daar heb ik er nog 3 bijgevoegd.
Karim:Worden die weekendjes nog weer ingehaald? Of is dat lastig met kader.
Djoeke: Ik ga kijken, maar de planning is vrij vol. Mijn prioriteit is nu een introweekendje laten
inhalen, maar die staat niet op de begroting natuurlijk. Ik ga kijken of het mogelijk is, qua extra
weekenden.
Jordi: Zaten er nog kosten verbonden aan de weekenden die niet doorgingen?
Djoeke: Nee.
Noel: Is dat iets wat in de toekomst wel voor gaat komen, gezien de annuleringsvoorwaarden?
Djoeke: Dat valt dan onder de USAC, niet onder de deelnemers, maar dat kan dus wel
voorkomen als ik op dinsdag nog niet kan inschatten dat het gaat regenen. En ik kan stellen dat
als er op dinsdag geen SKI is, dat het weekend niet doorgaat.
Djoeke: Als er extra weekendjes komen, zal dat in juni of het najaar zijn.
Tomas: Het afgelopen Fontainebleau weekend hadden we een stuk meer uitgegeven aan
boodschappen.
Djoeke: Omdat het een lang weekend is, is het hoe meer je uitgeeft, hoe meer voor de mensen
zelf.
Julien: Dan debiteuren/crediteuren.
Djoeke: Een deel is nog introweekenden uit september. 1 introweekend is niet doorgegaan wat
naar het voorjaar is verplaatst. 1 introweekend is in de lente geweest, dus de kaderbijdrage
moet nog geïncasseerd worden. Kosten voor de deelnemers moeten nog worden geïncasseerd.
Trad weekenden zijn geweest, maar moeten nog worden geïncasseerd. Tijdens wat
administratie kwam ik erachter dat er nog debiteuren van 2 jaar geleden openstaan. Het gaat
om een SKI bijdrage van €4,00 voor een SP weekend in 2021. Hier had iemand €3,75 te veel
betaalt, dat heb ik teruggegeven, wat ze lief vond. De laatste gaat over een introweekend. De
eerste incasso is niet goed gegaan vanwege een buitenlands rekeningnummer. Daar moet nog
€40,00 worden geïncasseerd (2020/2021).
Heleen: Is die Hotton niet een crediteur?
Djoeke: Boekhoudtechnische termen. Crediteuren heb ik er eentje van staan. verzekeringen en
klimjaarkaarten, daar heb ik de factuur nog niet van gehad toen, en het gaat om 120 euro voor
het weekend van 18-19 maart. De NKBV heeft nu alleen de klimjaarten gefactureerd, en niet de
verzekeringen, dus misschien hebben we geluk.
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11. Afrekening fiscus

Djoeke:We beginnen met de routebouwcommissie, het kost €25 per persoon nu. Zondag is de
inschrijfdeadline, schrijf je in.
Heleen: Mogen mensen ook ergens anders bouwen dan Klimmuur Utrecht.
Jarik: Ze mogen voor wedstrijden wel ergens anders bouwen, maar niet vast bij bijvoorbeeld
Kalymnos of Neoliet.
Heleen: Het zou wel mooi zijn als ze bij Kalymnos mogen bouwen.
Jarik: Het probleem ligt nu meer bij Kalymnos zelf en bij Ralph. Bij Kalymnos vonden ze dat
USACers te weinig ervaring hebben.
Heleen: Je investeert nu geld in mensen, bij kader stop je dat terug in de USAC, maar hierbij
komt het geld niet terug in de USAC omdat je voor een bedrijf bouwt.
Jordi: Maar dit is wel anders. Een combiweek kost de USAC ook gewoon geld en daar heeft de
USAC ook niet zoveel aan. Dus voor routebouwen kan het dan zijn dat mensen dat erg leuk
vinden.
Heleen: Ik snap wat je zegt, maar het is wel anders, omdat je bij de routebouwopleiding geld
zou kunnen verdienen.
Jarik: Je doet het ook voor de USAC, maar dan alleen voor wedstrijden. Dan de dies. Er is
winst gemaakt, maar het kan zijn dat er nog declaraties missen. Er is minstens €300 winst
gemaakt. We kunnen dit in het lentefeest stoppen, of bekers kopen. Want het is zonde om dit in
de vereniging te laten verdwijnen.
Karim: Er is €400 begroot en €390 winst gemaakt, dus een verschil van €800.
Jarik: Ja, maar het lentefeest komt nog, dat valt daar ook onder.
Karim: Ja, maar als die ook winst maakt.
Jarik: Dat is niet de bedoeling.
Jordi: Hebben ze niet al bekers bij feestlocaties.
Jarik: Bij Bussum en KSjot bijvoorbeeld niet.
Jordi: Het kan zijn dat dikke plastic bekers worden afgeschaft en dan hebben we opeens die
plastic bekers.
Jarik: Bij Bussum moet je zelf meenemen en bij KSjot heb je glazen die allemaal altijd kapot
gaan. Logo’s op bekers is wel leuk, maar heel duur.
Nienke de Kuijer: Is het een idee om eigen bekers mee te nemen?
Jarik: Dat is lastig met tappen, want bekers die je terugkrijgt, moet je dan meteen weer tappen.
En je hebt verschillende groottes bekers.
De klimmuur is duur geworden want inflatie.
Heleen: Zoals je ziet is de alpentraining ook omhoog gegaan.

Heleen laat balansapparaat zien en maakt een mooi promomomentje

Zeb: Hoeveel leden gaan er naar de combiweek?
Jarik: 22
Ferd: 25 inclusief externen.
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Nienke de Kuijer:Waarom is de huttentocht niet hetzelfde begroot als de alpiene klimweek?
Jarik: De huttentocht heeft geen alpien karakter en dat willen we bevorderen.
Nienke de Kuijer: Ik heb er moeite mee dat je het niet als alpien beschouwd. De huttentocht is
heel belangrijk voor de USAC. Bij C1 waren er klachten dat sommigen niet genoeg
wandelervaring hadden in de Alpen. Juist de huttentocht kan hierin een brug slaan. We zijn de
hele week in de bergen, los van plannen die we hebben waar ik niks over kan zeggen. We zijn
met hetzelfde aantal mensen als de alpiene klimweek en we slapen in hutten in plaats van
bivaks, dus ik juist zeggen dat we meer kosten hebben dan de alpiene klimweek. Waarom wordt
de huttentocht dan gezien als een minder belangrijke activiteit dan de alpiene klimweek.
Jordi: Hoeveel mensen gaan er mee? 15 toch? Evenveel als de alpiene klimweek. Dan is het
toch prima om hetzelfde bedrag in de huttentocht te stoppen.
Jarik: Mijn mening is dat er niet meer subsidie heen hoeft, maar ik ga daar niet alleen over.
Ferd: Ik heb het idee dat ze nu worden gestraft, omdat ze vorig jaar subsidie aanvroegen en dit
nu niet krijgen.
Jarik: Dat commissies subsidies krijgen, vind ik niet raar om vanuit te gaan, want elke
commissie doet dit.
Nienke de Kuijer: Als je kijkt naar de Deep Water Solo, die krijgt €1000. En de Alpiene
klimweek krijgt €600 en in mijn optiek is dat precies hetzelfde, want er zijn heel veel mensen die
lid worden van de USAC die nog nooit in de bergen hebben gewandeld en na hun OV-SP
ineens C1 gaan doen.
Liselore:We zijn ook de Utrechtse Studenten Alpen Club, niet de Utrechtse Studenten Alpineer
Club.
Jordi: Hoeveel eigen bijdrage heb je bij beide weken?
Ferd: Vrij laag, onder de €100.
Nienke: Voor de alpiene klimweek is het €300.
Jordi: Dan wil ik herhalen wat ik net zei en geld geven aan de huttentocht. Een huttentocht
hoort bij de alpen. We hebben ook tantoe veel geld.
Zeb: Ik denk dat dit de perfecte instap naar C1 is, een goede overbrugging. Eis voor alpiene
klimweek is dat je al C1 hebt gedaan. Dus voor C1 is de huttentocht de enige mogelijkheid.
Heleen: Heel veel wandelpaden zijn alpien basisterrein.
Aart: Ik ben het met ze eens.
Jarik: Ik hoor geen tegengeluiden, dus we hoeven niet te stemmen en dan pas ik het aan naar
€600.

Bankkosten zijn hoog, want er gebeurt veel in de vereniging. Er is nu al €400 uitgegeven, dus ik
heb hem naar €800 gedaan. We hebben dit proberen te drukken door incassokosten te rekenen
voor bijvoorbeeld een dies kaartje, maar hier hebben we maar €11 aan verdient. De kosten zijn
ook hoog door dubbele bankkosten van beide rekeningen bij ING. Iedere keer dat je inlogt
betaal je zelfs 11 cent.
Heleen:Wat is er nu veranderd?
Jarik: In 2021 gebeurde er veel minder, daarom minder kosten.
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We willen geen geld aan het 95 jarig lustrum geven, omdat er al veel geld in de pot zit. We
willen wel geld naar het 100 jarig lustrum doen, het zou vet zijn als we dat groots kunnen
uitpakken.
Richard: Dan kunnen we daar die bus van kopen.
Julien: Nee! Bij gebrek aan Thomas neem ik nu die rol over.
Ferd: Richard, hou op over die bus!
Nienke de Kuijer:We hebben gewoon een rijke USACer nodig die een bus schenkt.
Richard: Echt he.
Jarik:We hadden een Alpiene kroegentocht als plan.
Heleen: Voor €940?
Jarik: De vorige keer was het een reünistenbestand wat een Google Forms is…
Heleen: Is er een document om dit in bij te houden, deze plannen?
Jarik: Nee, nouja, in de ALV notulen.
Patrick:Waarom is NSKB niet begroot?
Jarik:We spelen quitte. De USAC draagt alleen het risico.
Karim: Olympassubsidie? Valt dat nu hoger uit vanwege meer Olympassen?
Jarik:Weten we nog niet precies? Vorig jaar waren er ook veel, maar in september niet zo veel.
Ze doen het gemiddelde van meetmomenten. Dit is onduidelijk, we hebben geen idee.
Heleen: Is dit dat je 3 jaar achter elkaar gemiddeld meer dan 100 moest hebben?
Jarik: Dat is de externe trainingsaccomodatie subsidie, dat duurt inderdaad nog even.
Heleen:Wat zijn artikelen?
Jarik: Merch, maar die verkoop je tegen de inkoopprijs.
Heleen: Je kan er ook subsidie op doen.
Jarik: Ja, maar dat doen we niet.

De begroting is nu iets minder de min in. €300 van de huttentocht komt er nog bij. En we
hebben rente! Waar we nu al €13,17 mee verdiend!

Zeb: Is Donald Duck een magiër? Hoe doet ie dit? (zie presentatie)

Jarik: Dan de balans!
Richard: Er zit €8,99 in de portemonee?
Djoeke: Nee dat klopt niet, er zit €9,07 in de portemonee.
Jarik: Kasper is de naam van de kluis. Dat was altijd al zo.
Jordi:Wat is de gadget?
Jarik: De gadget zelf komen we zo op, maar nu het financiële deel. We hadden een gadget
besteld, maar ze hadden de verkeerde geleverd. Die verkeerde gadget staat nu op de balans,
de nieuwe nog niet. Dit bedrag klopt dus niet.
Heleen: Ik vind dat de voorraad erg groot, en jullie gadget, omg, zo veel. Hoe zorgen jullie dat
dit minder wordt?
Jarik: Daarvoor hebben we de merch borrel! En bij de promo voor de nieuwe gadget zullen we
ook de oude gadgets benadrukken.
Heleen: Misschien wil je gadgets iets meer benadrukken.
Karim: Iedere borrel een merch borrel.
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Jarik: Zoveel zooi mee sjouwen.

Debiteuren. De combiweek wordt niet deze maand geïncasseerd, omdat ik nog op UFonds
subsidie wacht. Dat maakt uit voor de deelnemersbijdrage. KVB pasjes, contributie en
storneringen staan wel in de huidige incassoronde. En we hebben antwoord van Ottenfonds,
dat gaan ze overmaken.
Karim: Kan f.lux uit?
Julien: Iemand heeft zijn ja dat aanstaan.
Djoeke: Ik ga hem zo uitzetten.
Jarik: Crediteuren. Voor het schoenen verzolen in september had ik alles geïncasseerd en toen
kregen we de rekening en moesten we veel minder betalen dan we hadden geïncasseerd, dus
dit moet nog terug. Die rekening kregen we ook pas vorige maand. Ik moet nog uitzoeken wie
wat heeft opgezocht. Iemand heeft bijvoorbeeld een enkele schoen opgestuurd. Sommigen
hadden aan beide schoenen van een paar een briefje gehangen ook, dus het is nog even
uitzoeken.
Noel: Ik was die enkele.
Zeb: Volgens mij waren mijn schoenen gratis gerepareerd.

Gelach

Julien: Ik heb de doos ook meegenomen, dus je kan nog even kijken.

Dan gaan we over op de stemming over de begroting en die is dus aangepast met €300 voor de
huttentocht. Het gaat om een volstrekte meerderheid.
Heleen: Ik was nog wat aan het opzoeken over het vorige punt. Voor mij zijn de schoenen nog
niet geïncasseerd.
Jarik:We hadden het net over het vorige moment, dus dat klopt. Van de huidige ronde hebben
we ook nog steeds geen factuur.
Heleen: Ah.
Julien: Ik breng in stemming de begroting met aanpassing. Wie stemmen er voor?

Patrick telt mee. Iedereen doet zijn hand goed omhoog. Met 34 stemmen is de begroting
aangenomen! Niemand stemt tegen. Julien vergat bijna met zijn hamer te slaan.

Het lied wordt ingezet! Rom pom pom.

12. Bekendmaking gadget
Julien: Dan gaan we door met een bekendmaking. Het ging de eerste keer fout, maar we
hebben een mooi alternatief gevonden.
Richard: Nog mooier dan de eerste.

Tromgeroffel
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Julien: De USAC thermos. Sommigen vinden het handig om een percolator en koffie mee de
multipitch in te nemen, maar anderen zijn liever efficiënt en nemen het mee in een thermoskan!
Richard: Je kan nog steeds de koffie zetten tijdens de multipitch en het dan daar in de thermos
doen voor de afloop!
Nienke de Kuijer:Wat was de gadget eerst?
Djoeke: Daar gaan we het niet over hebben.
Ferd: Dat maakt het alleen maar interessanter.
Julien: Meld je aan voor bestuur, dan kun je de notulen van dit jaar lezen en kom je erachter.
Jarik: Maar we gaan dit wel allemaal zwart maken natuurlijk.
Julien: Oja.
Noel: Zullen we de gadget die misging nu al bestempelen als relikwie?
Julien: Een soort immaterieel erfgoed.
Zeb: Ik wil weten wat er wel is bezorgd en anders wil ik een motie van wantrouwen.
Julien: Voor nu hanteren wij de rutte doctrine en lakken we alles zwart.
Jordi: Hoe groot is die thermos?
Djoeke: 650mL
Julien: Da’s veel koffie.
Karim: Hoeveel kostte die? Een rib uit je lijf?
Yu-Lan: Dat zijn details die nog zullen volgen.

13. Commissieverslagen
Accie
Nils: Gaat goed. Nieuwe leden, elke maand een activiteit. Ze zijn goed bezocht.
Spelletjesavond en galadiner waren leuk.
Aart: Krijg je het geld op?
Nils: Ja, het galadiner, dat gaat hard. Dadelijk gaan we mountainbiken. Veel interesse in de
accie, dus misschien 2x per maand een activiteit, waarvan 1 heel casual, denk filmkijken.

AC
Zeb: Twee nieuwe leden, Nadja en Fé. We zijn verantwoordelijk voor touwtechnieken voor ze
naar de kickoff gaan van C cursussen. Iedereen heeft dit jaar een voldoende gekregen, dus dat
ging goed. De NKBV standaard is stilzwijgend geupdatet, dus we zijn nog over en weer met AIs
aan het overleggen om te kijken wat we dan gaan doceren.
Karim: Klopt dat wel dat iedereen een voldoende heeft gehaald?
Anoniempje schudt nee
Zeb: Oké, dan klopt dat niet. We hebben ook feedback gehad, mensen willen eerder in het jaar
de touwavonden doen.

Behakingscommissie
Julien: Maizeret is geopend, we werken nauw samen met de NKBV.
Noel: Ik zag een heel artikel in de Hoogtelijn over Maizeret en de USAC werd helemaal niet
genoemd. Ik was verontwaardigd.
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Julien: Verkocht in december aan mij dat er nog een artikel komt waar de USAC wel genoemd
zal worden.

Combiweek:
Jeroen: Ja, de combiweek was een groot succes. We hebben supermooie tochten gemaakt,
ook hoogalpien, we hebben ijsgeklommen en de sneeuw was goed. Het was heel leuk.

Deep Water Solo Commissie
Julien:Willen jullie nog meer zeggen?
Karim: Ja, het gaat door.
Julien:We wachten de verzekering nog af.

Feestcommissie
Vera: Odet is naar huis, dus ik doe het even. Ik heb geen verklaring voor de winst, ik denk dat
iedereen het naar zijn zin had en heel veel bier heeft gedronken. Het lentefeest komt eraan, 10
juni, wordt heel vet, dus kom allemaal, thema volgt nog. Verder zijn we bezig geweest met
sociale veiligheid op feesten en we zijn met de VCPs in gesprek geweest en we hebben de Ben
Je Ok campagne opgepakt, die we ook willen doorzetten.

Festivalcommissie was al benoemd

Mediacie
Erben: Joep is lekker foto’s aan het maken. En we gaan een film van Utrecht-Freyr maken.
Google Photos integreren op de site is een idee, maar dat gaat stroef.
Richard: Maar jij zit nu in de sitecie, dus dat komt helemaal goed.
Julien: Het wordt wel echt een mand-verhaal nu, want ik wil Noel ook de ruimte geven.

Hardloopcie
Richard: Bata gaat door.

Huttentocht
Nienke:Wordt fucking vet.
Julien:Waarom weet ik niet waarheen?
Nienke: O, ik wil je wel vertellen…
Zeb: Ik mand!

Intro
Djoeke: Gaat goed.

Kledingcommissie
Liselore: Heel veel mensen uit, maar ook nieuwe mensen in. We gaan proberen dit jaar nog
iets te doen. We hebben ook nog een ander plan, maar dat moeten we met Julien of Richard
bespreken.
Julien:Waarom wij?
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Liselore: Misschien ook Yu-Lan.
Richard: Ik ben hyped.

Klimweek
Julien: Niemand.
Richard: Maar daar wil ook niemand heen natuurlijk.
Ferd: Oppassen met wat je zegt.
Yu-Lan: Richard wil juist super graag.
Richard:We moeten het niet te populair maken!

OC
Karim: Gaat goed. We hebben 2 OV-SP cursussen die er nog aankomen en een IV cursus
extra.

Rock-In
Casper:We zijn begonnen met het tijdschrift, we hebben heel wat schrijvers, maar zoeken nog
anderen.

Heleen: Er missen commissies, de adviescommissie, kascom en sitecie.
Saar: Ze geven wel eens advies, maar doen hier nooit een praatje. Ik zal ze er wel aan
toevoegen.

Sportklimcommissie
Tomas: Er zijn veel mensen uitgegaan. Met wie er nu over is gebleven, hebben we vijf of zes
lesjes georganiseerd. De meesten waren een succes, maar eentje niet. Ook zijn er nog vier in
de planning!

Stuntteam:
Nienke de Kuijer: Er waren vette stunts in de planning, maar die gingen niet door.
Heleen: Hey, maar hey! De sinterklaasintocht ging door en we gaan de molen inpakken. We zijn
een jong stuntteam en dat is lastig om de expertise te behouden, maar het gaat de goede kant
op.

Utrecht-Freyr
Patrick: Ja!
Julien: Kort!
Patrick: 4 jaar geleden …
Gelach

Patrick: Afgelopen najaar hebben we natuurlijk de Spaarnwoude fietstocht gehad en dat was
heel vet. Dit jaar wilden wij vroeg beginnen met voorbereidingen voor Utrecht-Freyr. Ik zei het
net voor de grap, maar 4 jaar geleden is de eerste poging geweest in een reeks van gefaalde
pogingen om het weer door te laten gaan. Dus 4 maal is scheepsrecht. We hebben 61
aanmeldingen waarvan 28 van de USAC, dus dat is een heel groot aandeel, maar alsnog meer
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dan de helft intersacciale leden, wat echt sick is. We zitten te kijken voor
uitbreidingsmogelijkheden, maar misschien moeten we zelfs mensen nee gaan verkopen. Dit
aantal aanmeldingen is in de afgelopen 4 jaar echt een record en het is fijn om te zien dat we
zoveel animo hebben gecreëerd. En ja, een heel leuk promofilmpje.

Applaus

Wedstrijdcommissie
Jarik: UBoulder is keihard ingemaakt. Het wordt een jaarlijks ding.
Karim: Zijn er dan ook wat hardere UBoulderaars bij?
Julien: Ja, schrijf je in voor UBoulder.
Karim: Ik heb me net uitgeschreven.
Aart:We deden altijd een wedstrijd bij Kalymnos aan het eind van het jaar.
Jarik: Er zijn vage plannen voor, maar dat is lastig omdat we er niet mogen bouwen.

Sitecie
Richard:We hebben nieuwe leden, Erben, Casper, Esmee, maar er gebeurt nog niks.
Bjorn: Richard, heb je al een naam gekozen?
Richard: Uhm. Nee. Wil je er ook in?
Bjorn: Nee.

Adviescommissie
Saar: Is er iemand van de adviescommissie?
Jordi:Well, ja. Wij zijn een adviserend orgaan en wij zijn erg essentieel.

Kascom
Aart: Ik ben nu bij 1 vergadering geweest. We zijn een relatief nieuwe commissie. Wichard zit er
nu bij. We hebben de financiën gecheckt en dat zag er allemaal goed uit. Ga zo door!

14. Decharge/installatie commissieleden
Julien: Laten we dit op de snelle manier doen, zoals dit ook vorig jaar gebeurde.
Richard: Maar het is zo leuk om je naam te horen.
Djoeke: Als je een fout ziet in de commissielijsten, moet je het zeggen, anders gaan we
gewoon door.
Richard: Hey, Eva!
Eva: Ja!
Luc: Ik moet nog in de sportklimcommissie.
Tomas: Sebastiaan van Rijk zit niet meer in de sportklimcommissie.
Nienke de Kuijer: Arjen is uit het stuntteam, Femke is erin gegaan.

Het lied wordt ingezet.
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15. Bekendmaking Sticker
Er wordt een filmpje van 10 seconden getoond, wat een beetje anticlimactisch bleek. Er klonk
wel één wow.

Meer wows.

Julien: Je mag ze zo ophalen!

16. Bekendmaking Alpencamping
Julien: Saar, waar gaan we naartoe?
Saar:We gaan naar Val Bodengo, wat in de buurt is van Chiavenna en Vicosoprano en je kan
er ook pizza en ijs eten. Het is in Italië.
Ferd: Hebben jullie gekeken wat hier in de buurt te alpineren is? Je bent in een zijdal van een
zijdal aan de verkeerde kant van Chiavenna.
Yu-Lan: Je bent maar 10 minuten van Chiavenna, dat is echt niks. Er waren geen andere
campings…
Julien:We hebben gewoon voor de beste optie gekozen die nog beschikbaar was.
Richard: En wij denken een hele goede optie.
Ferd: Is het misschien niet handiger om naar een andere plek te gaan?
Saar:We hebben heel veel plekken overwogen en geprobeerd. Ik heb hier vandaag met Joris
over geappt, en hij zei dat het niet de meest ideale plek is, maar dat er tussen Chiavenna en
Vicosoprano veel te klimmen valt en dat de aanrijtijd naar Alpiene en trad routes wel oké is. Ik
heb zelf geen Alpiene ervaring, maar dat is wat zij zeggen.
Ferd: Je hebt sowieso een auto nodig om ergens te komen.
Djoeke: Dat is bijna altijd zo.
Ferd: Vanaf waar je je camping hebt is dat al 45 minuten rijden naar trad of rots alpien. Voor
sneeuw en ijs alpien zal dat nog een uur verder zijn. Ik snap best dat het lastig te vinden was,
maar ik vind het jammer.
Jeroen: Maar waar ligt dit nou aan? Waren jullie te laat of?
Saar:We zijn te groot, veel plekken zeiden dat ze ons sowieso niet konden huisvesten.
Jeroen: Is het dan een idee om dit in het witboek te zetten om dit al in de herst bijvoorbeeld te
doen?
Saar/Richard: Dat is best een idee, dat nemen we mee.
Saar: Veel campings waren ook niet vol, maar simpelweg te klein. Veel plekken waren we al
geweest, waar we niet nog eens heen wilden.
Ferd: Het is toch niet erg om nog een keer naar een plek te gaan waar je al bent geweest. In
plaats van nu zo ver weg van alles te gaan zitten.
Djoeke:We zitten niet ver weg van alles.
Heleen:Wat is er dan wel in de buurt?
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Yu-Lan: Van 15 minuten tot een uur zitten er echt ontelbaar veel multipitches, sportklimroutes,
je kan zelfs boulderen in Val di Mello. Trad klimmen ook.
Heleen: Maar je moet dus wel 15 minuten met de auto.
Djoeke: Dat is voor bijna iedere camping zo, tenzij we teruggaan naar La Berarde, maar daar
zijn we kortgeleden nog geweest.
Heleen: En Arolla?
Saar:We konden niet in Arolla zitten.
Jeroen: En de camping van vorig jaar?
Djoeke: Daar moest je ook met de auto naar multipitches. We hebben veel ervarener USACers
gevraagd en het is echt niet ongebruikelijk om de auto nodig te hebben om dingen te doen.

17. WVTTK
Noel: Af en toe heb je een moment van reflectie en dan zie je in dat dingen anders kunnen
worden dan dat ze zijn. Vanavond zijn er een aantal dingen voorbijgekomen, zoals
MBO-studenten of een bus kopen.
Julien: Niet de bus.
Noel: Het is chill als daar dan concluderend over geoordeeld kan worden, niet alleen door het
bestuur, maar ook door leden. Als lid ben je best wel machteloos om daar iets tegenin te
brengen, heb ik gemerkt tijdens mijn bestuursjaar. Met een motie weet je goed de mening van
de vereniging. Je kan het als bestuur dan wel opzij leggen, maar dat is dan een beetje raar. Dit
stroomlijnt discussies ook iets meer naar een conclusie. Omwille van tijdsgebrek is dit plan er nu
2x niet doorgekomen, wat misschien wel laat zien hoe belangrijk dit plan is. Vorige ALVs werd er
gezegd dat dat nu zou mogen, maar nu is er weer geen tijd.
Julien: Ik had hier ruimte voor vrij moeten maken. Maar dan had er ook een stuk moeten
liggen. Dus dit is voor de volgende ALV.
Noel: Ik doe een goede opmaak en stuur hem opnieuw in.
Julien: Dan kunnen we dat meenemen.

18. Rondvraag
Julien: Tijd voor een rondje.
Noel: Er is aangekondigd dat er misschien een nieuwe klimmuur komt op het jaarbeursplein.
Julien:Wij weten net zo veel als jullie. Er is gesproken over een boulder- of klimwand.
Noel: Misschien een idee om een mailtje te sturen met: wij bestaan.
Julien: Dat vind ik geen slecht idee, gaan we doen.
Jordi: Het schijnt een boulderwand te zijn, zegt een huisgenoot.
Noel: Fucking shit!
Nienke de Kuijer: Alweer?!
Karim: Afbranden!
Jordi: Ja, ik heb wel een vraag, wat doet die vlag van Slee hier?
Julien: Hij zat in de tas met vlaggen en we hebben gewoon alles opgehangen.
Ferd: Je hoeft niet meer voor ze te sponsoren he.
Julien: Ze bestaan ook niet meer, dus sponsoren wordt sowieso lastig.
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Patrick:Wat is nou het zomerplan waar jullie het meest enthousiast over zijn?
Yu-Lan: C1!
Jarik: C1.
Julien: Alpencamping, maar ik ga me ook opgeven voor de huttentocht.
Richard: Ik hoop de Alpiene klimweek, maar dat is eigenlijk wel echt kut, dus niet inschrijven.
Saar: Multipitchen.
Djoeke: Niet per se iets, gewoon lang in de Alpen zijn.
Karim: DWS!
Julien:Wat is de eerste letter van jouw naam?
Nils: N.
Julien: Nils.
Nils: Ja.
Zeb: Gaat de USAC nog intervisie avonden organiseren?
Richard:Wat is dat?
Zeb: Bijscholingsmomenten voor kader.
Karim: Bij de OC zijn er ideeën voor.
Zeb: Dit kan een goede manier zijn om meer kader te krijgen.
Eva: Ik heb nog iets! We hebben het er nog niet over gehad, maar ik vind dat jullie het heel
goed doen!
Julien: Dankjewel!
Jarik: Vraag aan de NSAC, waarom hebben we NSAC vlaggen?
Patrick: Ja, leuk!
Julien: Dit mag na de vergadering.

19. Afsluiting en borrel
Julien: Dan sluit ik hierbij deze vergadering.

Het lied wordt nog een laatste keer vol passie en stoelgeschuif ingezet. Ook in canon overigens.
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